

ARRANGEMENTS FOR DATA TRANSMISSION

**ÉQUIPEMENTS DE TRANSMISSION DE
 DONNÉES**

Item

D28 DIGITAL TRANSMISSION FACILITIES - 1.544 MEGABITS A SECOND

(a) This custom-designed arrangement provides for a DS-1 facility between the customer's premises in Maitland, Ontario and the Company's Maitland Central Office. The minimum contract period is 60 months, and 100% termination liability is applicable. (Note 3)

(b) This custom-designed arrangement provides for a DS-1 facility between the customer's premises in Thetford Mines and the Company's Thetford Mines, Québec Central Office. The initial service period is 60 months, and termination liability is equal to the present worth of the remaining monthly rate. (Note 3)

(c) This custom-designed arrangement provides for a DS-1 facility between the customer's premises at Lot 10, Concession 12, Dysart Township and the Company's Haliburton, Ontario Central Office. The minimum contract period is 60 months, and 100% termination liability is applicable. (Note 3)

(d) This custom-designed arrangement provides for a DS-1 facility between the customer's premises in Alma and the Company's Alma, Québec Central Office. The initial service period is 36 months, and termination liability is equal to the present worth of the remaining monthly rate. Equipment connected to this facility is subject to the terms and conditions of General Tariff Items 4200 and 4230.

Article

D28 INSTALLATION DE TRANSMISSION NUMÉRIQUE - 1.544 MÉGABITS/S

C (a) Installation DS-1, en montage sur demande, reliant le local de l'abonné situé à Maitland (Ontario) au central de la Compagnie situé à Maitland. La durée minimale du contrat est de 60 mois et les frais de résiliation sont exigibles en totalité. (Note 3)

C (b) Installation DS-1, en montage sur demande, reliant le local de l'abonné situé à Thetford Mines au central de la Compagnie situé à Thetford Mines (Québec). La période initiale est de 60 mois, et les frais de résiliation correspondent à la valeur actualisée des montants à payer. (Note 3)

C (c) Installation DS-1, en montage sur demande, reliant le local de l'abonné situé dans le lot 10, concession 12, Dysart Township au central de la Compagnie situé à Haliburton (Ontario). La durée minimale du contrat est de 60 mois et les frais de résiliation sont exigibles en totalité. (Note 3)

C (d) Installation DS-1, en montage sur demande, reliant le local de l'abonné situé à Alma au central de la Compagnie situé à Alma (Québec). La période initiale est de 36 mois, et les frais de résiliation correspondent à la valeur actualisée des montants à payer. L'équipement raccordé à cette installation est assujéti aux modalités des articles 4200 et 4230 du Tarif général.

	Monthly Rate / Tarif mensuel	Service Charge / Frais de service
D28(a).....	\$ 375.00 (Note 2)	\$ 9,000.00 (Note 2)
D28(b).....	425.00 (Notes 1 & 2)	14,175.00 (Notes 1 & 2)
D28(c).....	1,100.00 (Note 2)	20,000.00 (Note 2)
D28(d).....	800.00 (Note 2)	-

Note 1: The rates and charges as referenced in tariff CRTC 7516 apply as appropriate.

Note 2: In addition, the rates and charges for a DS-1 Access as specified in General Tariff Item No. 5020 applies.

Note 3: Equipment connected to this facility is subject to the terms and conditions of General Tariff Item Nos. 4200 and 4230.

Note 1: Les tarifs et frais dont il est fait mention dans le tarif CRTC 7516 sont exigibles, selon le cas.

Note 2: De plus, les tarifs et frais prévus à l'article 5020 du Tarif général pour un accès DS-1 s'appliquent.

Note 3: L'équipement raccordé à cette installation est assujéti aux conditions indiquées aux articles 4200 et 4230 du Tarif général.

ARRANGEMENTS FOR DATA TRANSMISSION

**ÉQUIPEMENTS DE TRANSMISSION DE
DONNÉES**

Item

D28 DIGITAL TRANSMISSION FACILITIES - 1.544 MEGABITS A SECOND - continued

(e) This custom-designed arrangement provides for a DS-1 facility between the customer's premises at Lot 11, Concession 14, Tiny Township and the Lafontaine, Ontario Central Office. The minimum contract period is 60 months, and 100% termination liability is applicable. Equipment connected to this facility is subject to the terms and conditions of General Tariff Items 4200 and 4230.

(f) This custom-designed arrangement provides for a DS-1 facility between the customer's premises at 216 Rang, St-Germain in Québec and the Company's St-Germain, Québec Central Office. The minimum contract period is 60 months, and 100% termination liability is applicable. Equipment connected to this facility is subject to the terms and conditions of General Tariff Items 4200 and 4230.

(g) This custom-designed arrangement provides for a DS-1 facility between the customer's premises at Lot 15, Concession 4, Ops Township and the Company's Lindsay, Ontario Central Office. The minimum contract period is 60 months, and 100% termination liability is applicable. (Note 3)

(h) This custom-designed arrangement provides for a DS-1 facility between the customer's premises in Joliette and the Company's Joliette, Québec Central Office. The minimum contract period is 36 months and 100% termination liability is applicable. (Note 3)

(i) This custom-designed arrangement provides for a DS-1 facility between the customer's premises in Sturgeon Falls and the Company's Sturgeon Falls, Ontario Central Office. The initial service period is 36 months, and termination liability is equal to the present worth of the remaining monthly rate. (Note 3)

Article

D28 INSTALLATION DE TRANSMISSION NUMÉRIQUE -1.544 MÉGABITS/S - suite

(e) Installation DS-1, en montage sur commande, entre le local de l'abonné sis dans le lot 11, concession 14, Tiny Township, et le central Lafontaine (Ontario). La durée minimale du contrat est de 60 mois et les frais de résiliation sont exigibles en totalité. L'équipement raccordé à cette installation est assujéti aux modalités des articles 4200 et 4230 du Tarif général.

(f) Installation DS-1, en montage sur demande, reliant le local de l'abonné situé à 216 Rang, St-Germain au central de la Compagnie situé à St-Germain (Québec). La durée minimale du contrat est de 60 mois et les frais de résiliation sont exigibles en totalité. L'équipement raccordé à cette installation est assujéti aux conditions indiquées aux articles 4200 et 4230 du Tarif général.

(g) Installation DS-1, en montage sur demande, reliant le local de l'abonné situé dans le lot 15, concession 4, Ops Township, au central de la Compagnie situé à Lindsay (Ontario). La durée minimale du contrat est de 60 mois et les frais de résiliation sont exigibles en totalité. (Note 3)

(h) Installation DS-1, en montage sur demande, reliant le local de l'abonné situé à Joliette au central de la Compagnie situé à Joliette (Québec). La durée minimale du contrat est de 36 mois et les frais de résiliation sont exigibles en totalité. (Note 3)

(i) Installation DS-1, en montage sur demande, reliant le local de l'abonné situé à Sturgeon Falls au central de la Compagnie situé à Sturgeon Falls (Ontario). La période initiale est de 36 mois, et les frais de résiliation correspondent à la valeur actualisée des montants à payer. (Note 3)

	Monthly Rate / Tarif mensuel	Service Charge / Frais de service
D28(e).....	\$ 1,630.00	\$ 15,150.00
D28(f).....	50.00	1,715.00
D28(g).....	750.00 (Note 2)	15,600.00 (Note 2)
D28(h).....	522.00 (Note 2)	10,971.00 (Note 2)
D28(i).....	60.00 (Note 1)	1,250.00 (Note 1)

Note 1: The rates and charges for a DS-1 Access, as specified in National Services Tariff Item No. 301, apply in addition as appropriate.

Note 2: In addition, the rates and charges for a DS-1 Access as specified in General Tariff Item No. 5020 apply.

Note 3: Equipment connected to this facility is subject to the terms and conditions of General Tariff Item Nos. 4200 and 4230.

Note 1: S'il y a lieu, les tarifs et frais d'accès DS-1 s'appliquent en sus, conformément à l'article 301 du Tarif des services nationaux.

Note 2: De plus, les tarifs et frais prévus à l'article 5020 du Tarif général pour un accès DS-1 s'appliquent.

Note 3: L'équipement raccordé à cette installation est assujéti aux conditions indiquées aux articles 4200 et 4230 du Tarif général.

Continued on page D28.2 / Suite page D28.2.
See page 3 for explanation of symbols / Voir liste des symboles page 3.

ARRANGEMENTS FOR DATA TRANSMISSION

**ÉQUIPEMENTS DE TRANSMISSION DE
 DONNÉES**

Item

**D28 DIGITAL TRANSMISSION FACILITIES - 1.544
 MEGABITS A SECOND - continued**

(j) This custom-designed arrangement provides for a local DS-1 facility between the customer's premises in Warwick, Québec, which is in the operating territory of Warwick Téléphone, and the Warwick Central Office. The initial service period is 12 months with termination liability equal to the present worth of the remaining monthly payments.

(k) This custom-designed arrangement provides for a DS-1 facility between the customer's premises in Buckhorn and the Company's Buckhorn, Ontario Central Office. The minimum contract period is 36 months, and 100% termination liability is applicable. (Note 2)

(l) This custom-designed arrangement provides for a DS-1 facility between the customer's premises in Buckhorn and the Company's Buckhorn, Ontario Central Office. The minimum contract period is 60 months, and 100% termination liability is applicable. (Note 2)

(m) This custom-designed arrangement provides for a DS-1 facility between the customer's premises in Hemmingford and the Company's Hemmingford, Québec Central Office. The initial service period is 60 months, and termination liability is equal to the present worth of the remaining monthly rate. (Note 2)

Article

**D28 INSTALLATION DE TRANSMISSION
 NUMÉRIQUE -1.544 MÉGABITS/S - suite**

(j) Installation DS-1 de transmission numérique locale personnalisée entre l'emplacement de l'abonné à Warwick (Québec), situé sur le territoire d'exploitation de la Compagnie de téléphone Warwick Téléphone, et le central de Warwick. La période initiale minimum est de 12 mois, et les frais de résiliation correspondent à la valeur actualisée des frais restant à payer.

(k) Installation DS-1, en montage sur demande, reliant le local de l'abonné situé à Buckhorn au central de la Compagnie situé à Buckhorn, Ontario. La durée minimale du contrat est de 36 mois et les frais de résiliation sont exigibles en totalité. (Note 2)

(l) Installation DS-1, en montage sur demande, reliant le local de l'abonné situé à Buckhorn au central de la Compagnie situé à Buckhorn, Ontario. La durée minimale du contrat est de 60 mois et les frais de résiliation sont exigibles en totalité. (Note 2)

(m) Installation DS-1, en montage sur demande, reliant le local de l'abonné situé à Hemmingford au central de la Compagnie situé à Hemmingford, Québec. La période initiale est de 60 mois, et les frais de résiliation correspondent à la valeur actualisée des montants à payer. (Note 2)

	Monthly Rate / Tarif mensuel	Service Charge / Frais de service
D28(j)	\$ 700.00	\$ 1,230.00
D28(k)	609.60	5,440.00
D28(l)	562.80 (Note 1)	5,440.00 (Note 1)
D28(m)	500.00	1,000.00

Note 1: The rates and charges for a DS-1 Access, as specified in National Services Tariff Item No. 301, apply in addition as appropriate.

Note 2: Equipment connected to this facility is subject to the terms and conditions of General Tariff Item Nos. 4200 and 4230.

Note 1: S'il y a lieu, les tarifs et frais d'accès DS-1 s'appliquent en sus, conformément à l'article 301 du Tarif des services nationaux.

Note 2: L'équipement raccordé à cette installation est assujéti aux conditions indiquées aux articles 4200 et 4230 du Tarif général.

ARRANGEMENTS FOR DATA TRANSMISSION

**ÉQUIPEMENTS DE TRANSMISSION DE
 DONNÉES**

Item
D28 DIGITAL TRANSMISSION FACILITIES - 1.544
MEGABITS A SECOND - continued

Article
D28 INSTALLATION DE TRANSMISSION
NUMÉRIQUE -1.544 MÉGABITS/S - suite

(n) This custom-designed arrangement provides for a DS-1 facility between the customer's premises in Chub Lake, Ontario and the Company's Chub Lake Central Office. The minimum contract period is 60 months, with termination liability equal to the present worth of the remaining monthly payments.

C (n) Installation DS-1, en montage sur demande, reliant le local de l'abonné situé à Chub Lake, Ontario au central de la Compagnie situé à Chub Lake. La durée minimale du contrat est de 60 mois et les frais de résiliation correspondent à la valeur actualisée des frais restant à payer.

(o) This custom-designed arrangement provides for a DS-1 facility between the customer's premises in Armstrong, Ontario and the Company's Chub Lake Central Office. The minimum contract period is 60 months, with termination liability equal to the present worth of the remaining monthly payments.

C (o) Installation DS-1, en montage sur demande, reliant le local de l'abonné situé à Armstrong, Ontario au central de la Compagnie situé à Chub Lake. La durée minimale du contrat est de 60 mois et les frais de résiliation correspondent à la valeur actualisée des frais restant à payer.

(p) This custom-designed arrangement provides for a DS-1 facility between the customer's premises in Gull Bay, Ontario and the Company's Chub Lake Central Office. The minimum contract period is 60 months, with termination liability equal to the present worth of the remaining monthly payments.

C (p) Installation DS-1, en montage sur demande, reliant le local de l'abonné situé à Gull Bay, Ontario au central de la Compagnie situé à Chub Lake. La durée minimale du contrat est de 60 mois et les frais de résiliation correspondent à la valeur actualisée des frais restant à payer.

(q) This custom-designed arrangement provides for a DS-1 facility between the customer's premises in Windermere, Ontario and the Company's Windermere Central Office. The minimum contract period is 60 months, with termination liability equal to the present worth of the remaining monthly payments.

C (q) Installation DS-1, en montage sur demande, reliant le local de l'abonné situé à Windermere, Ontario au central de la Compagnie situé à Windermere. La durée minimale du contrat est de 60 mois et les frais de résiliation correspondent à la valeur actualisée des frais restant à payer.

	Monthly Rate / Tarif mensuel	Service Charge / Frais de service
D28 (n).....	\$ 563.00	\$ 5,440.00
D28 (o).....	563.00	5,440.00
D28 (p).....	563.00	5,440.00
D28 (q).....	563.00	5,440.00

ARRANGEMENTS FOR DATA TRANSMISSION

**ÉQUIPEMENTS DE TRANSMISSION DE
DONNÉES**

Item

**D28 DIGITAL TRANSMISSION FACILITIES - 1.544
MEGABITS A SECOND - continued**

(r) This custom-designed arrangement provides for a DS-1 facility between the customer's premises in Port Elgin, Ontario (Bruce Telecom) and the Company's Southampton, Ontario Central Office. The initial service period is 12 months with termination liability equal to the present worth of the remaining monthly payments.

(s) This custom-designed arrangement provides for a DS-1 facility between the customer's premises in Kuujuaaraapik, Québec and the Company's Kuujuaaraapik Central Office. The minimum contract period is 12 months, with termination liability equal to the present worth of the remaining monthly payments.

(t) This custom-designed arrangement provides for a local DS-1 access facility between the customer's premises in the telephone Exchanges of Zurich, Tobermory or Moose Creek, Ontario and the Central Offices in those exchanges. All three exchanges are served by independent telephone companies. The initial service period is 12 months with termination liability equal to the present worth of the remaining monthly payments.

(u) This custom-designed arrangement provides for a DS-1 access facility between the customer's premises in Dyer Bay, Ontario and the Company's nearest Central Office. The initial service period is 36 months with termination liability equal to the present worth of the remaining monthly payments.

(v) This custom-designed arrangement provides for a DS-1 access facility between the customer's premises in Dyer Bay, Ontario and the Company's nearest Central Office. The initial service period is 12 months with termination liability equal to the present worth of the remaining monthly payments.

(w) This custom-designed arrangement provides for a DS-1 access facility between the customer's premises in Puvirnituq, Québec and the Company's nearest Central Office. The initial service period is 60 months with termination liability equal to the present worth of the remaining monthly payments.

Article

**D28 INSTALLATION DE TRANSMISSION
NUMÉRIQUE -1.544 MÉGABITS/S - suite**

(r) Installation DS-1, en montage sur demande, reliant le local de l'abonné situé à Port Elgin, Ontario, de la Compagnie indépendante Bruce Télécom et au central de la Compagnie situé à Southampton, Ontario. La période initiale minimum est de 12 mois, et les frais de résiliation correspondent à la valeur actualisée des montants restant à payer.

(s) Installation DS-1, en montage sur demande, reliant le local de l'abonné situé à Kuujuaaraapik, Québec au central de la Compagnie situé à Kuujuaaraapik. La durée minimale du contrat est de 12 mois et les frais de résiliation correspondent à la valeur actualisée des frais restant à payer.

(t) Installation d'accès DS-1 de transmission numérique locale personnalisée entre chaque l'emplacement de l'abonné, dans les circonscriptions téléphoniques de Zurich, Tobermory ou Moose Creek, Ontario, et les centraux de ces circonscriptions. Les trois circonscriptions sont desservies par des compagnies de téléphone indépendantes. La période initiale minimum est de 12 mois, et les frais de résiliation correspondent à la valeur actualisée des frais restant à payer.

(u) Installation accès DS-1, en montage sur demande, reliant le local de l'abonné situé à Dyer Bay, Ontario et au central de la Compagnie le plus proche. La période initiale minimum est de 36 mois, et les frais de résiliation correspondent à la valeur actualisée des frais restant à payer.

(v) Installation accès DS-1, en montage sur demande, reliant le local de l'abonné situé à Dyer Bay, Ontario et au central de la Compagnie le plus proche. La période initiale minimum est de 12 mois, et les frais de résiliation correspondent à la valeur actualisée des frais restant à payer.

(w) Installation accès DS-1, en montage sur demande, reliant le local de l'abonné situé à Puvirnituq, Québec et au central de la Compagnie le plus proche. La période initiale minimum est de 60 mois, et les frais de résiliation correspondent à la valeur actualisée des frais restant à payer.

	Monthly Rate / Tarif mensuel	Service Charge / Frais de service
D28 (r).....	\$ 668.40	\$ 5,440.00
D28 (s)	668.40	24,598.00
D28 (t) each / chaque	668.40	5,440.00
D28 (u).....	4,065.00	5,440.00
D28 (v).....	4,268.88	5,440.00
D28 (w).....	526.80	5,440.00

Continued on page D29 / Suite page D29.

See page 3 for explanation of symbols / Voir liste des symboles page 3.